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Commissie 4 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 

   
De digitale commissie vindt plaats op woensdag 22  april  2020 om  19:30  uur. 
Omwille van de coronacrisis zal dit een besloten commissie zijn. 
De ppt die zal gebruikt worden, zal zo vlug mogelijk op de website geplaatst worden. 
 
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Basisschool: verlenging Scholengemeenschap De Schakel 

 Dadingsovereenkomst Stad – Arcadis – Mols Steenweg op Tielen 

 Schadegeval riolering Baron du Fourstraat 

 Lastvoorwaarden en gunningswijze RWA-as Oost 

 Masterplan Openbare Verlichting – Algemene principes 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Zaak der wegen Pioniersgebouw Slim Turnhout 

 Zaak der wegen Nieuwe Erven project De Ark 

 Convenant Dinamo 

 Vraag van raadslid Mario Geys 
Gespreid over meerdere voorgaande legislaturen kaartte ere-gemeenteraadslid Paul Meeus 
herhaaldelijk de problematiek aangaande het parkeren van zware vrachtwagens in Turnhout aan. 
Tijdens de vorige legislatuur werd een regeling getroffen om deze te laten parkeren op een aantal 
uitvalswegen en delen van de Ring. Zelf vrachtwagenchauffeur zijnde, lijkt mij deze regeling niet 
echt de beste. Op een aantal plaatsen staan de vrachtwagens nog te dicht bij woningen 
geparkeerd en stoort het ‘warmdraaien’. Bovendien staan deze vrachtwagens op de gewone 
parkeerstroken langs de baan wat niet altijd veilig en gemakkelijk is bij het plaatsen van deze 
wagens en het vertrek ervan. 
In een aantal Vlaamse gemeenten heeft men oplossingen voor deze problematiek bedacht door 
bijvoorbeeld het aanleggen van parkeerhavens in industrieterreinen of op plekken die het 
wooncomfort niet bedreigen. Het lijkt mij niet onmogelijk om ook in Turnhout dergelijke 
afgebakende parkeerplaatsen te voorzien. 

 Kan de schepen van mobiliteit mij cijfermateriaal bezorgen van het aantal vrachtwagens 
die op de diverse parkeerstroken in Turnhout worden geparkeerd? 

 Zijn er mogelijkheden volgens het stadsbestuur om op het grondgebied van onze stad 
een of meerdere parkeerhavens aan te leggen? 

 Is er overleg of zijn er afspraken met de bedrijven hieromtrent?  Zo neen, kan er overleg 
opgestart worden om een en ander in kaart te brengen en probleemoplossend te 
werken? 

 Vragen van raadslid Peter Roes 



 Verschillende kanalen wijzen ons erop dat we dit jaar onze zomervakantie wel eens in ons eigen 
landje zullen moeten door brengen, dit door alle corona maatregelen dewelke van kracht zullen 
zijn in de vakantie periode. Heel wat gemeenten en steden bekijken welke initiatieven ze extra 
kunnen nemen om het toerisme deze zomer op een veilige manier naar hun gemeente / stad te 
brengen. 
Mijn vraag is: 
Wat zal onze dienst toerisme ondernemen als extra's om een deel van die vakantie Belgen naar 
regio Turnhout te lokken? Best zelfs om dit regionaal te bekijken met onze buurgemeenten, dat 
we op een veilige manier meerdaags toerisme naar onze regio kunnen halen. Fietstochten, 
wandeltochten ........ , bezienswaardigheden genoeg? Op deze manier doen we een extra voor 
onze middenstand in de grote regio dewelke door covid 19 getroffen zijn. 

 Voorstel Corona maatregelen: 
In onze stad zijn heel wat werknemers die werken in winkels en bedrijven binnen onze 
betaalzone.Deze werknemers hebben een parkeerkaart voor wie werkt binnen de stad (kostprijs 
250 € op jaarbasis of 25 € per maand). 
Door de coronamaatregelen die werden genomen, zijn zo goed als alle medewerkers die van 
thuis uit moesten werken of in meerdere gevallen niet konden komen werken hier door 
getroffen.Deze maatregelen hebben 2 maanden in beslag genoemen. 
Heeft de stad eraan gedacht om deze mensen te vergoeden voor de 2 maanden dewelke zij niet 
konden gebruik maken van hun parkeerkaart? 
Wij zouden opteren voor een voorstel van verlenging van de parkeerkaart.  
Verleng de einddatum met 2 maanden voor alle de parkeerkaart houders zodat deze 
medewerkers ten volle kunnen genieten van hun betaalde parkeermogelijkheid en geef als stad 
aan ook rekening te houden met werknemers die getroffen zijn door deze corona maatregelen. 

 Punten agenda gemeenteraad 

 Uit het college 
 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 

 


